
 

 
ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ Π. ΔΑΒΑΚΗΣ 

Βουλευτής Λακωνίας 
Νέας Δημοκρατίας 

23/11/2021 

ΕΠΙΚΑΙΡΗ ΕΡΩΤΗΣΗ 

ΠΡΟΣ: Τον Υπουργό Υποδομών και Μεταφορών 

ΘΕΜΑ: Εξέλιξη κύριων οδικών έργων Π.Ε Λακωνίας 

Στη Λακωνία εκκρεμούν εδώ και χρόνια δύο κύρια οδικά έργα, τα οποία όταν ολοκληρωθούν θα 

προσδώσουν σημαντική αναπτυξιακή δυναμική στον Νομό. Ειδικότερα: 

Α. Από το 2007 έχει ενταχθεί στο Γ’ ΚΠΣ η χρηματοδότηση της Μελέτης Βελτίωσης της Ε.Ο 

Σπάρτης – Γυθείου. Η Μελέτη αυτή αφορά στη βελτίωση της υφιστάμενης Ε.Ο. «Σπάρτη – 

Γύθειο» στο τμήμα από το τέλος της παράκαμψης Σπάρτης μέχρι την αρχή της παράκαμψης 

Γυθείου, το μήκος του έργου είναι 24,30χλμ. Έκτοτε έχουν παρέλθει 14 χρόνια και η προθεσμία 

ολοκλήρωσης της Μελέτης έχει παραταθεί 13 φορές… 

Β. Στις αρχές του 2019 ναυάγησε η προσπάθεια να εκπονηθούν από την Κοινοπραξία Μορέας 

οι προκαταρκτικές μελέτες της Παράκαμψης Σκάλας Βλαχιώτη του Δήμου Ευρώτα, χωρίς 

δαπάνη για το Δημόσιο. Τον Μάιο του 2021, ο Υπουργός Υποδομών κ. Καραμανλής σε 

συνάντηση που είχαμε μας ενημέρωσε ότι η Μελέτη για την παράκαμψη Σκάλας – Βλαχιώτη θα 

συμπεριληφθεί στην εκπόνηση μελετών αντιμετώπισης πλημμυρικών φαινομένων, από την 

κοινοπραξία Μορέας. 

ΕΡΩΤΑΤΑΙ ο κ. Υπουργός: 

Σε ποιο στάδιο βρίσκονται τα δύο αυτά μεγάλα οδικά έργα της Π.Ε Λακωνίας και με βάση ποια 

χρονοδιαγράμματα θα προχωρήσει η περαιτέρω εξέλιξή τους; 

Ο Ερωτών βουλευτής 

 

Αθανάσιος Π. Δαβάκης 

Βουλευτής Λακωνίας Ν.Δ. 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΠΙΚΑΙΡΩΝ ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:
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Ημερομ. Κατάθεσης:

30/11/2021

Ώρα κατάθεσης:

13:08'




